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Termín jednání: úterý 19. 11. 2024, 19:00-21:25 

Místo jednání:  MS TEAMS online  

Přítomni za RVV: Michal Pazderník (LK), Lukáš Dolejš (KRR),  Lucie Predajňová (KMM), 

Tomáš Rosecký (KŽF), Štěpán Vyskočil (KRD) 

Sekretáři:   Jiří Matyáš, Petra Dufková 

 

Zástupci oddílů: Bílý Michal (FBC Sokol Vodňany), Dolejš Lukáš (FBC DOŠWICH 

Milevsko), Doležalová Andrea (Sklo Bohemia Světlá nad Sázavou), Drefko Damián (Florbal 

Šindlovy Dvory), Dufek Jiří (ASK Bystřice nad Pernštejnem), Hanzlík Michal (Floorball Club 

Písek), Holický Jiří (Florbal Jindřichův Hradec), Horský Jakub (FBK Rančířov), Hurta Daniel (TJ 

CHS Chotěboř), Janoušek Ivan (SK Meťák ČB), Knězů Jan (Spartak Pelhřimov), Koutník Jan 

(Floorball Club Písek), Kutner Petr (1.FbK Tábor), Ležák Martin (SK JUVENIS Přibyslav), Mareš 

Ondřej (Sklo Bohemia Světlá n/S), Novotný Jan (FA Č. Budějovice, SKP Č. Budějovice 

(mládež), VSK Slavia Č. Budějovice), Novotný Michal (Florbal BEZ Katovice), Pazderník Michal 

(Snipers Třebíč), Pešl Vladimír (TJ Šumavan Vimperk), Pírková Jana (SK Meťák ČB), Rosecký 

Tomáš (Sklo Bohemia Světlá n/S), Rygl Antoní (Orel Kněžice), Strouhal Vít (FBC Štíři ČB), 

Tlustý Jiří (Hippos Žďár nad Sázavou), Václavků Danny (SK Jihlava) 

 

Podklady k jednání: Prezentace v PDF online ke stažení před jednáním 

 

Při listopadovém jednání regionálních oddílů v Kraji Vysočina a Jihočeském kraji s Regionálním 

výkonným výborem (RVV) se řešilo velké množství témat. Jednání bylo poměrně dynamické, 

kdy každý z účastníků měl prostor vyjádřit své připomínky. Diskuze se mnohdy stáčela do 

podrobností ohledně praktických problémů a možných zlepšení. 

Vít Strouhal z FBC Štíři České Budějovice se podělil o překvapení, že sezóna mládeže byla 

prodloužena až do května, což se liší od předchozích sezón. Tento krok byl vysvětlen nutností 

přizpůsobit se dlouhým prázdninám, zejména jarním prázdninám v Jihočeském kraji, 

Velikonocům a časovému průběhu superfinále. Strouhal také zmínil, že by rád viděl podobný 

systém soutěží pro mladší žáky, jako je tomu u starších, tedy systém dvouvíkendových košů.  

Další významný příspěvek do diskuse přidal Jiří Holický z Florbal Jindřichův Hradec. Kritizoval 

pozdní začátek soutěže mladších žáků, která startuje až v polovině října, což podle něj 

zbytečně omezuje celkový počet turnajů, které se dají odehrát. Navrhl, aby se sezóna začínala 

už v září, což by pomohlo vyhnout se našlapaným obdobím, kdy se hraje až příliš často. Ostatní 

vedoucí oddílů však uvedli, že začátek sezóny v říjnu je nezbytný, aby měli dostatek času na 

kompletní sestavení týmů a přípravu hráčů.  

Holický dále otevřel otázku košových soutěží. Zmínil, že se často objevují problémy při snaze 

posunout termíny turnajů, zejména proto, že mnoho týmů nechce změny odsouhlasit kvůli 

https://www.ceskyflorbal.cz/data/document/20241119/175810_6e45_Prezentace-schuzka-2024-11-19.pdf
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neznámým rozpisům jiných soutěží. Tato nepružnost vede k tomu, že organizátoři musí řešit 

změny na poslední chvíli, což vytváří zbytečný stres a nespokojenost mezi týmy.  

V diskusi se také otevřela otázka o pevných hracích termínech pro jednotlivé kategorie, což 

by mohlo usnadnit organizaci. Bylo navrženo, aby některé věkové kategorie měly pevně 

stanovené hrací dny, například soboty nebo neděle. Tento krok by mohl zvýšit předvídatelnost 

pro kluby a umožnit lepší plánování, především pokud jde o dostupnost hal. Nicméně, někteří 

účastníci, zejména z větších měst jako České Budějovice, vyjádřili obavy, že pevné termíny 

mohou komplikovat organizaci kvůli nedostatku volných hal, které jsou často sdílené s jinými 

sporty, jako je volejbal nebo házená. Jiří Tlustý připomenul, že při plánování termínovky je 

potřeba brát v úvahu i kempy a další aktivity, které často blokují víkendy. Zaznělo, že pevná 

termínovka by mohla pomoci minimalizovat tyto kolize, avšak i tento návrh byl předmětem 

různých názorů. Proto se doporučilo zachovat určitou flexibilitu mezi sobotními a nedělními 

termíny. 

Jiří Holický také zmínil, že systém FIS, který slouží k elektronickému potvrzování zápisů, není 

zcela uživatelsky přívětivý, zejména při potvrzování velkého množství zápisů na 

mobilních zařízeních. Navrhl zavedení vizuálních prvků, jako jsou zelené checkboxy, které by 

usnadnily přehled o tom, které zápisy již byly potvrzeny. Tento návrh byl účastníky přijat kladně. 

V závěru první části jednání se účastníci shodli na několika důležitých krocích, které by měly být 

realizovány v nadcházejících měsících. Jedním z klíčových bodů je uspořádání další diskuse 

ohledně možností rozšíření hracích dnů na páteční podvečery nebo pozdnější sobotní časy, což 

by mohlo přispět k větší flexibilitě v organizaci. Dále bude prověřena možnost technických úprav 

systému FIS, aby byl záznam zápasů přehlednější a lépe organizovaný. Nakonec se plánuje 

předložit kluby návrh termínovky v únoru nebo březnu, aby se mohly včas vyjádřit 

a připomínkovat pevné termíny hracích dnů. 

Tomáš Mrázek z Orla Nové Město na Moravě zaslal své připomínky prostřednictvím e-mailu, 

protože se nemohl jednání osobně zúčastnit. Vyjádřil nespokojenost s velikostí hrací plochy 

na turnaji starších žáků v Okříškách, kde hřiště neodpovídalo potřebným rozměrům pro hru 

5+1. Podle jeho názoru by bylo vhodnější pro menší formáty hry, například 3+1 nebo 4+1, 

případně pro mladší žáky. Absence výběhových ploch navíc vedla k několika nešťastným 

situacím. Jiří Matyáš přislíbil, že se na situaci v Okříškách podívá a že se budou hledat 

možnosti, jak tento problém řešit. Bylo však také zdůrazněno, že případné změny se projeví až 

se začátkem nové sezóny. 

Dalším bodem byla aplikace a web pro Ligu Vysočiny starších žáků. Tomáš Mrázek 

upozornil na zásadní nedostatky v těchto systémech, konkrétně na neaktuální a nejasné 

tabulky a chybějící klíčové informace, jako jsou kvalifikační body. Bylo mu přislíbeno, že se 

pokusí zajistit nápravu, ale Jiří Matyáš upozornil, že zlepšení v košovém systému bude možné 

zrealizovat nejdříve v příštím roce. 

Během jednání se ozval i zástupce Spartaku Pelhřimov, který podpořil připomínky týkající se 

nevhodnosti hřiště v Okříškách a zároveň navrhl, aby se zápasy v rámci košových soutěží 
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rozhodovaly nájezdy, zejména v případě remízy. Podle jeho názoru by to pomohlo vytvořit tlak 

na hráče a gólmany, kteří by tak získali zkušenosti se situacemi pod tlakem. Jiří Matyáš uvedl, 

že tento formát může narazit na praktické překážky, jako je časová náročnost nájezdů 

a skutečnost, že košový systém tyto nájezdy aktuálně neumožňuje. Přesto bylo dohodnuto, že 

tento podnět bude otevřen na setkání sekretářů regionálních komisí. 

Martin Ležák z SK JUVENIS Přibyslav podpořil návrh ohledně zavedení nájezdů v lize 

starších žáků, když připomněl, že v soutěži mladších žáků na Vysočině jsou nájezdy běžnou 

praxí, přestože tato kategorie se ani nehraje na výsledky. Poukázal na to, že by to mohlo být 

logicky zavedeno i pro starší žáky. Jiří Tlustý následně vysvětlil, že košový systém ve FIS 

aktuálně nájezdy nepodporuje, a proto je složité tento prvek implementovat, dokud nebudou 

změněny samotné technologické nástroje. 

V otázce hracích ploch a nevhodnosti některých hal, jako je ta v Okříškách, se znovu ozvalo 

několik hlasů. Jiří Kučera navrhl, aby haly, které neodpovídají rozměrovým požadavkům, dostaly 

výjimku, která by byla jasně komunikována všem účastníkům soutěže, včetně rozhodčích. Tato 

výjimka by měla zajistit, že si všichni budou vědomi specifik dané haly a podle toho přizpůsobí 

své očekávání. Honza Novotný podpořil tuto myšlenku s tím, že zákazem hal, které nesplňují 

standardy jen o malé rozdíly, zbytečně přicházíme o možnost hrát a tím se oslabuje celkové 

fungování menších oddílů, které nemají přístup k ideálním podmínkám. 

Druhá část jednání była zakončena závazkem, že kontrola podmínek v problematických halách 

bude pokračovat a bude se dbát na to, aby případné výjimky byly komunikovány nejen s oddíly, 

ale také s rozhodčími. Návrhy na změny v košovém systému a zavedení nájezdů budou 

projednány na vyšší úrovni a další kroky budou konzultovány s regionálními komisemi 

a celostátním sekretariátem. 

Martin Ležák z SK JUVENIS Přibyslav vyjádřil zájem klubu o častější setkávání hráčů 

v rámci aktivit Krajského centra talentované mládeže (KCTM). Klub by uvítal pravidelné 

tréninky talentovaných hráčů jednou měsíčně, které by mohly probíhat v různých klubech 

regionu. Tyto tréninky by vedli trenéři KCTM nebo by zasílali instrukce trenérům daných klubů. 

Cílem je zvýšit kvalitu společné přípravy a umožnit větší počet trenérů, hráčů a rodičů účastnit 

se těchto akcí bez nutnosti dojíždění do vzdálenějších míst, jako je Třebíč. Návrh byl přijat 

pozitivně a bude se o něm dále diskutovat. 

Dalším bodem prezentace bylo téma soutěže mladších žáků 5+1 na Vysočině, ve které se 

v uplynulé sezóně účastnilo pouze pět týmů. To vedlo k častému opakování zápasů mezi 

stejnými soupeři, což snižovalo různorodost zápasových zkušeností pro hráče. SK JUVENIS 

apeloval na větší oddíly, aby zvážily účast v této lize, což by obohatilo soutěž a přineslo širší 

spektrum soupeřů. Martin Ležák zdůraznil, že i když trénink často probíhá na malém prostoru 

a zahrnuje cvičení v menších skupinách (např. 1v1, 2v2), hráči získávají potřebné dovednosti 

a hra 5+1 tak pro ně není překážkou. 
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SK JUVENIS také navrhl, aby bylo více soutěžních zápasů pro mladší žáky, například turnaje 

jednou za dva týdny místo současného rytmu jednou za tři týdny. Tento návrh je motivován 

snahou zvýšit zápasové vytížení dětí a zlepšit jejich herní dovednosti. 

Martin Ležák také předložil myšlenku většího zápasového prolínání mezi týmy z Vysočiny 

a Jižních Čech. Navrhl například uspořádání jednoho až dvou prolínacích turnajů za sezónu, 

které by se konaly na „hraničních“ místech, jako je Pelhřimov či Tábor. Cílem je umožnit týmům 

získat zkušenosti s různými soupeři a zvýšit herní pestrost. Tento návrh byl přijat s tím, že by 

mohl být realizován v dubnu, kdy je soutěžní kalendář méně nabitý. 

Dalším návrhem bylo zavedení finálních turnajů pro elévy a mladší žáky na konci sezóny, 

kde by děti dostaly medaile či drobné ocenění za své snažení. I když se v těchto kategoriích 

nehrají zápasy na výsledky, Martin Ležák věří, že by tyto turnaje mohly být příjemným 

zpestřením sezóny a zároveň by poskytly dětem možnost získat zkušenost s „finálovou“ 

atmosférou. 

SK JUVENIS také navrhl zavedení košového systému pro kategorii elévů, aby týmy hrály co 

nejvíce zápasů s protivníky na podobné výkonnostní úrovni. Tento systém by zajistil vyrovnané 

zápasy, což by děti více bavilo a motivovalo k dalšímu rozvoji. Tento návrh zatím nenašel širší 

podporu mezi ostatními kluby, ale bude dále diskutován. 

Klub SK JUVENIS Přibyslav by také rád uspořádal několik turnajů pro minipřípravky, které by 

se mohly konat dvakrát až třikrát za sezónu bez nutnosti oficiální ligy. Tento návrh má za 

cíl podpořit nejmladší hráče a dát jim možnost si zahrát v uvolněnější atmosféře. Zároveň se 

klub nabídl, že jeden z těchto turnajů uspořádá. 

SK Jihlava podpořila návrh na zvýšení počtu turnajů pro mladší žáky. Jan Šmarda poukázal na 

potřebu lepší organizace a větší frekvence zápasů, aby děti měly více příležitostí hrát a rozvíjet 

své dovednosti. 

Během jednání se také otevřela otázka, zda by měly být oficiálně zaznamenávány výsledky 

zápasů v mládežnických kategoriích, konkrétně u elévů a mladších žáků. Někteří účastníci, 

včetně zástupců TJ CHS Chotěboř a Sklo Bohemia Světlá nad Sázavou, navrhovali, aby 

výsledky byly zapisovány a zveřejňovány. Argumentovali tím, že děti přirozeně chtějí znát 

výsledky a že by jim to mohlo pomoci naučit se pracovat s porážkou i vítězstvím. Proti tomuto 

názoru se postavili jiní účastníci, kteří se odvolávali na metodiku „Česká cesta“, která zdůrazňuje 

potřebu zaměřit se na hru a rozvoj dovedností spíše než na výsledky. Jiří Kučera podpořil tento 

přístup s tím, že zveřejňování výsledků by mohlo vést k tlaku na trenéry a děti, což není 

v souladu s filozofií rozvoje v těchto věkových kategoriích. 

Tato část jednání obsahovala řadu podnětných návrhů, které by mohly přispět ke zvýšení kvality 

florbalu v regionu. Bylo zdůrazněno, že klíčovým prvkem je najít rovnováhu mezi herním 

rozvojem dětí a jejich motivací. Některé z návrhů, jako jsou prolínací turnaje mezi regiony nebo 

zavedení pravidelných tréninků KCTM, našly pozitivní ohlas a budou dále rozpracovány. Ostatní 
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témata, jako je zaznamenávání výsledků či zavedení košového systému, budou vyžadovat další 

diskusi a hledání kompromisů, které budou vyhovovat co největšímu počtu klubů. 

Diskuse se dále věnovala zásadním otázkám zaslaným oddílem Spartak Pelhřimov. 

Prezentované podněty zaslal jménem oddílu Jan Koten, ale na samotném jednání oddíl 

zastupovali Jan Knězů a Jiří Kučera, kteří otevřeli několik situacemi, s nimiž se jejich oddíl 

potýká. Mezi klíčovými tématy byly otázky střídání stran o přestávkách, používání oficiálních 

dresů rozhodčích a problematika minimálního herního času na turnajích kategorií přípravek 

a elévů. 

Diskusi zahájil Jan Knězů dotazem ohledně střídání stran o přestávkách, které podle něj není 

dostatečně sledováno a vyhodnocováno. Knězů se ptal, zda existují nějaké statistiky, které by 

dokládaly, jak často ke střídání dochází, a zdůraznil, že by bylo užitečné, aby takové údaje byly 

k dispozici. Jiří Matyáš odpověděl, že zatím žádná konkrétní data neexistují, neboť 

vyhodnocování střídání stran nebylo dosud systematicky zpracováváno. Připustil, že podle jeho 

zkušeností dochází ke střídání méně často, než by bylo žádoucí, a že by tuto otázku rád otevřel 

na příštím jednání Výkonného výboru, případně na fóru regionálních soutěží. 

Matyáš následně vysvětlil, proč je střídání stran v pravidlech uvedeno a jaký je jeho smysl. 

Podle něj jde o rovnost podmínek pro obě družstva, což má význam především z hlediska 

spravedlivého rozložení výhod, jako je například směr osvětlení či pozice laviček vůči hřišti. 

Připustil, že realizace tohoto pravidla v praxi často závisí na dohodě týmů a rozhodčích, což 

způsobuje, že ne vždy ke střídání dochází. Matyáš uvedl, že rozhodčí mají instrukce vyzvat týmy 

k výměně stran, pokud však trenéři nesouhlasí, rozhodčí tuto situaci zaznamenají do zápisu jako 

dohodu mezi týmy. 

Jiří Kučera se do diskuse zapojil s tím, že střídání stran má mnohem větší význam, než si 

někteří trenéři uvědomují. Upozornil, že střídání může pozitivně ovlivnit koncentraci hráčů 

a pomoci jim lépe se adaptovat na hřišti. Podle Kučery by měli být trenéři aktivnější a měli by 

střídání sami požadovat, místo aby to nechávali pouze na rozhodčích. Dále zdůraznil, že 

střídání stran je nejen o zlepšení fyzické orientace na hřišti, ale i o mentálním přínosu pro hráče, 

což by trenéři měli chápat a podporovat. 

Dalším bodem jednání byla otázka dresů rozhodčích. Jan Knězů zmínil, že mnoho rozhodčích 

stále čeká na oficiální šedofialové dresy od dodavatele Sportagon, přičemž tento problém trvá již 

od září. Jiří Matyáš se vyjádřil k problému dodávek a přiznal, že aktuálně není možné pokrýt 

poptávku po těchto dresech, což vede k situaci, kdy rozhodčí musí používat starší dresy nebo 

dokonce neoficiální černá trika bez potisku. Matyáš uvedl, že současná situace není ideální, 

a slíbil, že se dodávky dresů pokusí dále řešit, ale aktuální dostupnost je omezená, především 

co se týče velikostí M, L a XL. 

K tomuto bodu se opět připojil Jiří Kučera a upozornil, že rozhodčí, kteří nemají odpovídající 

dresy, mohou být vnímáni jako méně profesionální, což ovlivňuje jejich autoritu na hřišti. Vyzval, 

aby byl na dodavatele dresů vyvinut tlak, aby mohli rozhodčí co nejdříve přejít na jednotný 

a profesionální vzhled, což by pomohlo zlepšit celkový dojem ze soutěží. Diskuse kolem dresů 
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tak zůstala neuzavřena s tím, že se bude pokračovat v hledání řešení na regionální i celostátní 

úrovni. 

Třetím klíčovým bodem této části jednání byla otázka minimálního herního času na turnajích 

přípravek a elévů. Jan Knězů a Jiří Kučera otevřeli problém, že v jejich regionu často 

nedochází k dodržení minimálního čistého herního času, který je stanoven na 40 minut. Knězů 

zmínil konkrétní příklady, kdy jejich přípravky hrály pouze tři zápasy, přičemž každý měl 

2x8 minut super hrubého času, což podle jejich výpočtů neodpovídá požadovanému minimu. 

Spartak Pelhřimov navrhl zvýšit počet zápasů na turnaji, aby hráči měli více herního času 

a mohli získávat více zkušeností. 

Matyáš na tento podnět reagoval s tím, že v současnosti není žádný oficiální přepočet mezi 

super hrubým a čistým časem. Zdůraznil, že předepsané pokyny pro regionální soutěže se 

zakládají na „superhrubém čase”, což znamená, že se čas zastavuje pouze na pokyn 

rozhodčího nebo v případě gólů. Přiznal, že tyto podmínky mohou být pro některé týmy 

frustrující, ale upozornil, že navýšení počtu zápasů na turnaji by mělo dopad na harmonogram 

a mohlo by způsobit přetížení týmů a logistické problémy, například s časovým harmonogramem 

turnaje. 

Do této debaty se zapojil i Michal Hanzlík, který upozornil na rozdíly v používání hrubého času 

v Jihočeském kraji. Podle něj se na některých turnajích nedodržovalo správné měření hrubého 

času, což mohlo vést k nespravedlnostem mezi jednotlivými týmy. Hanzlík uvedl, že v některých 

případech nebyl hrubý čas zastavován při vstřelení gólu nebo při přerušení hry, což odporuje 

předpisům. Matyáš slíbil, že tyto otázky budou řešeny, aby všichni účastníci měli jasno 

v pravidlech a nedocházelo k nesprávnému výkladu pravidel. 

Závěrem jednání Jiří Matyáš shrnul hlavní body, které byly projednány, a poděkoval Spartaku 

Pelhřimov za jejich podněty a návrhy. Uvedl, že některé z těchto podnětů budou projednány na 

regionálních výborech a že se Výkonný výbor pokusí najít řešení, které by vyhovovalo všem 

stranám. Připomněl také, že připomínky a návrhy, jako je požadavek na více herního času 

a zlepšení dostupnosti dresů, budou vneseny do přípravy pravidel pro nadcházející sezónu. 

Všichni účastníci ocenili otevřenost diskuze a snahu výkonného výboru naslouchat a řešit 

problémy oddílů. 

Z výše uvedeného jednání vyplynulo několik úkolů pro regionální výkonný výbor, ligovou komisi 

a komisi mládeže: 

Pro Regionální výkonný výbor: 

1. Dotazníkové šetření oddílům ohledně soutěží 4+1 

2. Prověření podmínek v problematických halách – Zkontrolovat kvalitu a vhodnost hal, 

jako například v Okříškách, a komunikovat výjimky ohledně rozměrů hal nejen s kluby, 

ale i s rozhodčími. 
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3. Střídání stran – Diskutovat téma střídání stran mezi poločasy a analyzovat jeho význam 

a četnost, aby bylo zajištěno rovné podmínky pro všechny týmy. 

4. Dresy rozhodčích – Pokračovat v komunikaci s dodavatelem dresů (Sportagon) 

a zajistit dodávku oficiálních dresů pro rozhodčí, aby byla zajištěna jednotnost 

a profesionalita. 

5. Dodržování minimálního herního času na turnajích – Projednat problematiku herního 

času na turnajích přípravek a elévů, s důrazem na respektování minimálního herního 

času 40 minut. 

6. Organizace další diskuse – Uspořádat diskusi o možnosti rozšíření hracích dnů na 

páteční podvečery nebo pozdní sobotní časy s cílem zvýšit flexibilitu organizace. 

Pro Ligovou komisi: 

1. Technické úpravy systému FIS – Prověřit možnosti technických úprav systému FIS, 

aby byl záznam zápasů přehlednější a usnadnilo se potvrzování zápisů (včetně zavedení 

vizuálních prvků, jako jsou zelené checkboxy). 

2. Nájezdy při remízách v košových soutěžích – Diskutovat možnost zavedení nájezdů 

v případě remízy v košových soutěžích, což by přispělo ke zvýšení tlaku na hráče 

a získávání zkušeností se situacemi pod tlakem. 

3. Diskutovat soutěž 4+1 

1. Co je cílem zavedení tohoto systému?  

2. Má jít o další soutěže, nebo chceme nějaké soutěže transformovat?  

3. Možné dopady na počty družstev a hráčů, finanční dopady?  

4. Zaznamenávání výsledků v mládežnických kategoriích – Rozhodnout, zda a jakým 

způsobem by měly být zaznamenávány výsledky zápasů u elévů a mladších žáků, 

s ohledem na přístup zaměřený na rozvoj dovedností dětí. 

Pro Komisi mládeže: 

1. Zvýšení počtu turnajů pro mladší žáky – Zvážit možnost zvýšení počtu turnajů pro 

mladší žáky (například turnaje jednou za dva týdny), aby se zvýšilo zápasové vytížení 

dětí a zlepšily se jejich herní dovednosti. 

2. Diskutovat soutěž 4+1 

1. Co je cílem zavedení tohoto systému?  

2. Má jít o další soutěže, nebo chceme nějaké soutěže transformovat?  

3. Možné dopady na počty družstev a hráčů, finanční dopady?  
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3. Organizace finálních turnajů elévů a mladších žáků – Zorganizovat finální turnaje na 

konci sezóny, kde by děti mohly dostat medaile či ocenění jako motivaci a zpestření 

sezóny. 

4. Prolínací turnaje mezi Vysočinou a Jižními Čechami – Zorganizovat prolínací turnaje 

pro týmy z Vysočiny a Jižních Čech, aby se zlepšila pestrost soupeřů a herní zkušenosti 

hráčů. 

5. Pravidelné tréninky talentované mládeže (KCTM) – Vytvořit plán pro pravidelné 

tréninky talentovaných hráčů jednou měsíčně v různých klubech regionu s cílem zvýšit 

kvalitu společné přípravy. 

Jednání regionálních oddílů florbalu v Kraji Vysočina a Jihočeském kraji přineslo množství 

podnětů a návrhů zaměřených na zlepšení organizace a kvality soutěží mládeže. Diskuse byla 

velmi otevřená a zahrnovala jak praktické aspekty, jako je zlepšení hracích podmínek a rozšíření 

hracích dnů, tak i dlouhodobé otázky zaměřené na rozvoj talentované mládeže. Shoda panovala 

na potřebě zajistit lepší podmínky pro hráče, rozhodčí a trenéry, a to jak v otázkách zázemí hal, 

technických nástrojů, tak i organizace samotné soutěže. Zásadním krokem by mělo být zlepšení 

spolupráce mezi oddíly a regionálním výborem, což umožní rychlejší řešení aktuálních problémů 

a efektivnější plánování sezóny. 

Další harmonogram: 

• 11/2024–1/2025 Projednání odbornými komisemi a RVV 

• 18. 2. 2025 Společné jednání s oddíly 

• 3–4/2025 Předložení předpisů 

• 4/2025 Regioden na hranici krajů 

• 4/2025 Regionální valná hromada 


